

PRESS RELEASE

Ottawa, Wednesday, November 3rd, 1999 – The Prime Minister's Office announced today the appointment of the Honourable Beverly M. McLachlin as the next Chief Justice of the Supreme Court of Canada. Chief Justice Antonio Lamer stated "I am very pleased that the appointment was made quickly so that there can be a smooth transition over the coming months. I look forward to working closely with the future Chief Justice during that period. Justice McLachlin is an experienced judge and she will no doubt handle her new responsibilities with great skill." The official appointment of the new Chief Justice will take place after January 7, 2000, which is the retirement date of Chief Justice Lamer.

Ref.: James W. O'Reilly
Executive Legal Officer
(613) 996-9296

COMMUNiqué DE PRESSE

Ottawa, le mercredi 3 novembre 1999 -- Le Cabinet du Premier ministre a annoncé aujourd'hui que l'honorable Beverly M. McLachlin sera le prochain juge en chef de la Cour suprême du Canada. Le juge en chef Antonio Lamer a déclaré: «Je suis très heureux que cette nomination ait été annoncée rapidement car elle permet une transition sans heurt au cours des prochains mois. Je me réjouis à l'idée de travailler en étroite collaboration avec le futur juge en chef pendant cette période. Le juge McLachlin est un juge d'expérience qui saura sans aucun doute s'acquitter de ses nouvelles responsabilités avec compétence». La nomination officielle du nouveau juge en chef aura lieu après le 7 janvier 2000, date à laquelle le juge en chef Lamer prend sa retraite.

Réf.: James W. O'Reilly
Adjoint exécutif juridique
(613) 996-9296